
Transkrypcja LXVII sesji Rady Miejskiej w Krobi,  
zwoBanej na dzień 23 listopada 2023 roku 

 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dzień dobry Państwu.  Witam serdecznie na LXVII  sesji Rady Miejskiej w Krobi. Witam 
Pana Burmistrza wraz ze współpracownikami . Witam Przewodniczącego Gminnej Rady 
Seniorów. Witam także Panią Barbarę Gryczkę Prezesa OSP Krobia.  Witam oczywiście 
także Państwa Radnych oraz dyrektorów, kierowników jednostek. Witam również osoby, 
które zdecydowały się śledzić nasze obrady w internecie . 
Szanowni Państwo dzisiejszy porządek obrad wygląda następująco: 
- punkt 1 - otwarcie i sprawdzenie obecności radnych, 
- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad, 
- punkt 3 - przyjęcie protokołu z LXVI sesji, 
- punkt 4 - informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych w 
okresie międzysesyjnym, 
- punkt 5 - sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym, 
- punkt 6 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek położonych w Krobi przy ulicy Kobylińskiej, Marii Konopnickiej, 
Powstańców Wielkopolskich, 
- punkt 7 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028, 
- punkt 8 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określania zasad zwrotu wydatków od 
osób objętych rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028 i 
korzystających  z pomocy społecznej w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych, 
- punkt 9 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024 – 2028, 
- punkt 10 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, 
sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych 
mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Krobia lub jej jednostkom 
podległym, nie stanowiących pomocy publicznej oraz wskazania organu do tego 
uprawnionego,  
- punkt 11 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 
dt przyjmowanej jako podstawa obliczania podatku rolnego., 
- punkt 12 - rozpatrzenie projektu uchwały w spawie określenia wysokości stawek podatku od 
nieruchomości, 
- punkt 13 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od środków transportowych, 
- punkt 14 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/458/2022 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia na lata 2023–2031, 
- punkt 15 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 
Krobia na rok 2023, 
- punkt 16 - informacja o  naliczonych jednorazowych opłatach z tytułu wzrostu  wartości 
nieruchomości w związku z uchwaleniem bądź zmianą miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w roku 2022, 
- punkt 17 - wolne głosy i wnioski. 



- punkt 18 - zakończenie.  
Taki jest proponowany porządek posiedzenia. Czy ktoś z Państwa chce wnieść jakieś 
zmiany, nowe propozycje do porządku? Proszę bardzo proszę Pan Burmistrz 
 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak:  
 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Zgodnie z ustaleniami podczas 
ostatniego posiedzenia Komisji wspólnych Rady Miejskiej w Krobi oraz dzisiejszego 
posiedzenia Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy wnoszę o uzupełnienie porządku obrad o 
dwa projekty uchwał. Pierwszy projekt uchwały dotyczy przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w Krobi 
przy ul. Franciszka Rejka, Powstańców Wielkopolskich, Nowej  i Miejsko-Góreckiej. I drugi 
projekt uchwały dotyczyłby udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. Więc 
proszę Wysoką Radę o uzupełnienie porządku obrad o te dwa projekty uchwał. Dziękuję 
bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję Panie Burmistrzu. Rozumiem, że nie ma więcej zgłoszeń. Nie widzę sygnalizacji. 
W związku z tym zamykam możliwość wprowadzania zmian do porządku. Proponuję, żeby 
dwa projekty, które Pan Burmistrz przedstawił wprowadzić,  jako punkt 16 uchwałę w 
sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu, a w punkt 17 uchwałę w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. Czekają nas w związku z 
tym trzy głosowania. Pierwsze głosowanie nad wprowadzeniem pod numer 16 porządku 
uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek położonych w Krobi przy ul. Franciszka Rejka, Powstańców 
Wielkopolskich, Nowej  i Miejsko-Góreckiej.  Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku tych z Państwa którzy są za wprowadzeniem tego projektu uchwały do porządku 
obrad. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Głosowanie proszę wcisnąć. Okej . Dziękuję 
bardzo. 14 głosami „za” przy jednym radnym nieobecnym na dzisiejszej sesji uchwała 
została wprowadzona do porządku. I  teraz drugi projekt uchwały proponowany przez 
Pana Burmistrza, to jest prowadzenie do porządku pod numerem 17 projekt uchwały w 
sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu. Proszę o podniesienie 
ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za wprowadzeniem tego projektu 
uchwały do porządku.  Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał ? Stwierdzam, że 14 głosami 
„za” uchwała została wprowadzona do porządku.  I teraz cały porządek po zmianach. 
Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa którzy są  za przyjęciem 
porządku obrad. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?  Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 
14 głosami „za” porządek obrad został przyjęty. Proszę Państwa przechodzimy do punktu 
kolejnego porządku. 
 
Punkt 3 przyjęcie protokołu z LXVI  sesji Rady Miejskiej. Protokół był dostępny w biurze 
Rady, mogli Państwo się z nim zapoznać. Czy ktoś z Państwa chciał wprowadzić jakieś 
zmiany do treści protokołu. Nie widzę. W związku z tym przechodzimy do głosowania nad 
przyjęciem protokołu  z LXVI sesji. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z 
Państwa, którzy są za przyjęciem tego protokołu. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Dziękuję bardzo. 14 głosami „za” protokół został przyjęty. 
 
Punkt 4 informacja Przewodniczącego Rady o podejmowanych działaniach w okresie 
międzysesyjnym. Mieliście Państwo dostęp do tego sprawozdania. Czy ktoś z Państwa 



Radnych ma jakieś pytania dotyczące tego sprawozdania? Nie widzę. W związku z tym 
zamykam punkt, przechodzimy do kolejnego. 
 
Punktu 5 sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. I tutaj mamy 
podobną sytuację. Mieliście Państwo wcześniej dokument do dyspozycji . Kto z Państwa 
Radnych chce zadać pytanie? Proszę bardzo Pan Radny Perdon, proszę bardzo. 
 
Radny Krzysztof  Perdon:  
 
Panie Burmistrzu ja chciałbym informację na temat , czy podczas tych posiedzeń, bo tak 
akurat same zarządy, zapadły jakieś decyzje finansowe na przyszły rok odnośnie jakichś 
stawek. Akurat w każdym z tych zarządów, poza Niepartem, te dwa są bardzo ważne dla 
mieszkańców i chciałbym wiedzieć, czy jakieś decyzje zapadły.  
 
Burmistrz Krobi Aukasz Kubiak:  
 
Szanowny Panie Radny. Szanowni Państwo.  Jeśli chodzi o decyzje finansowe, które 
miałyby być podejmowane na poszczególnych posiedzeniach zarządu, to Szanowni 
Państwo,  jeśli chodzi o posiedzenie Zarządu naszego Komunalnego Związku Gmin 
Regionu Leszczyńskiego, czyli mówimy o związku śmieciowym , to Szanowni Państwa 
decyzje, jeżeli zapadły to dostaliśmy informację od Przewodniczącego  Zarządu, że nie 
będzie podwyżek stawek, jeśli chodzi o opłatę za zagospodarowanie odpadów 
komunalnych.  Czyli mówimy po tej opłacie śmieciowej. Więc przyszły rok 2024 Szanowni 
Państwo będzie rokiem, gdzie nie będzie wzrostu tej stawki 33 zł, którą płacimy na 
jednego mieszkańca. Ta stawka Szanowni Państwo będzie obowiązywała i te osoby, które 
jak Państwo doskonale wiecie mają kompostownik, to Szanowni Państwo płacą 30 zł, więc 
też ta różnica  3 zł będzie obowiązywała w roku 2024. Co do posiedzenia  naszego 
Zarządu Edukacyjnego Związku Międzygminnego Gostkowo-Niepart, to było formalne też 
posiedzenie, jeśli chodzi o bieżące sprawy dotyczące naszej Szkoły Podstawowej w 
Nieparcie. Tutaj jakby no decyzji sensu stricto-finansowych Szanowni Państwo nie 
omawialiśmy. A posiedzenie Zarządu Międzygminnego Związku Wodociągów   w 
Strzelcach Wielkich dotyczyło Szanowni Państwo omawiania przez Zarząd, tak, bo ja 
członkiem Zarządu nie jestem , tylko Przewodniczącym Zgromadzenia, ale dotyczyło 
omawiania projektu budżetu na rok 2024 i projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej. Ale 
to jest projekt i teraz członkowie Zgromadzenia, też Pan Radny Jerzy Gałęzewski , 
analizuje  te dokumenty i dopiero w grudniu, tak jak Rada Miejska będziemy podejmowali, 
jako Zgromadzenie  wiążące decyzje finansowe na posiedzeniu Zgromadzenia w miesiącu 
grudniu. Więc Szanowni Państwo  mamy stawki taryf jeśli chodzi o opłaty za wodę i ścieki 
, które na ten moment obowiązują do 18 lutego 2024 roku i te stawki będą zmienione po 
18 lutym. Więc Szanowni Państwo będzie tutaj niewielki wzrost, jeśli chodzi też o opłatę za 
wodę i też opłatę za zużycie ścieków, ale teraz tych kwot nie pamiętam. Szanowni 
Państwo otrzymacie  oczywiście też te informacje, jak tylko członkowie Zgromadzenia 
takie decyzje ostatecznie w grudniu podejmą. Myślę, że to jest wszystko. Dziękuję  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa jeszcze chciał zadać pytanie? Nie widzę. W związku 
z tym zamykamy ten punkt. 
 



Punktu 6 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla działek położonych w Krobi przy ul. Kobylińskiej, Marii Konopnickiej 
oraz Powstańców Wielkopolskich. I w tym punkcie proszę o zabranie głosu Pana 
Naczelnika Marcina Krzyżostaniaka. 
 
Naczelnika WIGP Marcin Krzyżostaniak: 
 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Przestawiamy projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w Krobi 
przy ulicach Kobylińskiej, Marii Konopnickiej, Powstańców Wielkopolskich. Przedstawienie 
projektu uchwały kończy procedurę planistyczną, która została przeprowadzona na 
podstawie artykułu 17 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym, w 
związku z podjętą przez Państwa uchwałę w sierpniu 2020 roku w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia przedmiotowego miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego. 
Przedstawiony projekt jest zgodny ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego. Tak jak wcześniej wspomniałem została 
przeprowadzona procedura planistyczna. W grudniu 2022 roku ogłoszono o możliwości 
składania wniosków. Możliwość składania wniosków była do 17 stycznia 2023 roku. 
Następnie opracowano  projekt uchwały,  projekt miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego, który został poddany opiniom i uzgodnieniom. Po otrzymaniu opinii i 
uzgodnień projekt został wyłożony do publicznego wglądu. Miało to miejsce w terminie od 
8 września do 6 października i w terminie do 20 października 2023 roku nie zostały 
złożone przez mieszkańców, czy też inne organizacje żadne uwagi, co może też 
świadczyć o społecznej akceptacji dla przedmiotowego planu. W projekcie uchwały 
wyznaczono przede wszystkim tereny zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej i 
usługowej, też tereny komunikacji. Projekt planu przedstawia szczegółowe zapisy 
dotyczące możliwości zagospodarowania terenu, między innymi jak powierzchnię 
zabudowy, kąty nachylenia dachu w powierzchni biologicznej czynne intensywnej 
zabudowy, jak i inne parametry wyznaczone przepisami prawnymi . Zawiera też ustalenia 
w zakresie infrastruktury technicznej, w zakresie ochrony konserwatorskiej. W planie 
zostały tak jak wcześniej wspomniałem wyznaczone tereny zabudowy mieszkaniowej 
jednorodzinnej i usługowej. Przy terenie położonym przy ulicy Kobylińskiej tereny 1MN-U, 
2MN-U przy ulicy Powstańców Wielkopolskich i ulicy Marii Konopnickiej, też zostały 
wyznaczone podobne tereny 3MN-U oraz teren drogi wewnętrzne i teren dojazdowej i przy 
ul Powstańców Wielkopolskich również teren drogi dojazdowej oraz teren 4MN-U. 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję Panu Naczelnikowi za przedstawienie projektu uchwały i uzasadnienia. Otwieram  
dyskusję nad projektem. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie? Nie widzę. 
Chciałem poinformować tylko, że podczas połączonego posiedzenia Komisji Rady odbyło 
się głosowanie członków Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy nad tym projektem. Komisja 
wydała opinię pozytywną na temat projektu uchwały. I tą informacją zamykam dyskusję 
nad tym nad tym punktem. Proszę Państwa przechodzimy do glosowania. Uchwała Nr 
LXVII/546/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 2023 roku w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w Krobi 
przy ulicy Kobylińskiej, Marii Konopnickiej i Powstańców Wielkopolskich. Proszę o 
podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej 
uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo.  Stwierdzam, że 14 



głosami „za” uchwała została podjęta. Ze względu na to, że mamy dzisiaj kłopoty z 
Internetem to troszeczkę dłużej trwa, ale docieramy do brzegu.  
 
Punkt 7 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia wieloletniego programu 
osłonowego w zakresie dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. I w 
tym punkcie proszę o zabranie głosu Panią Elżbietę Zwierzyk w celu przedstawienia 
projektu uchwały. 
 
Inspektor OSP Elżbieta Zwierzyk: 
 
Uchwała  w sprawie ustanowienia wieloletniego programu osłonowego w zakresie 
dożywiania „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. Przyjęty został przez Radę 
Ministrów wieloletni rządowy program i w domu na lata 2004-2028, który ma na celu 
zapewnienie posiłku dzieciom, uczniom i młodzieży oraz objąć pomocą osoby dorosłe,  
zwłaszcza osoby starsze, chore lub niepełnosprawne i samotne. Program ten przewiduje 
wsparcie dla gmin i aby to wsparcie otrzymać konieczne jest podjęcie niniejszej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo za przedstawienie projektu uchwały, uzasadnienia.  Szanowni Państwo 
otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. 
Chciałem poinformować, że podczas posiedzenia wspólnego Komisji Komisja Oświaty i 
Spraw Społecznych wydała opinię pozytywną na temat projektu uchwały. Nie widzę 
zgłoszeń wśród Państwa do dyskusji. W związku z tym zamykam dyskusję.  Przechodzimy 
do głosowania Będziemy głosować, Pani Radna dotrze w trakcie sesji do nas, myślę 
powrotem w zdrowiu i cała.  Uchwała Nr LXVI/547/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 
listopada 2023 roku w sprawie ustanowienia wieloletniego programu „Posiłek w szkole i  w 
domu”  na lata 2024 -2028. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z 
Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały, Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 13 głosami „za” uchwała została podjęta. 
 
Punkt 8 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków od 
osób objętych rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 i 
korzystających z pomocy społecznej w formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup 
posiłku lub żywności albo oświadczenie rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 
I ponownie w celu przedstawienia projektu proszę o zabranie głosu Panią Elżbietę 
Zwierzyk. 
 
Inspektor OSP Elżbieta Zwierzyk: 
 
Uchwała w sprawie zasad zwrotu wydatków od osób objętych rządowym programem 
„Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028 i korzystających z pomocy społecznej w 
formie posiłku, świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia 
rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. Prawo do świadczeń z pomocy 
społecznej przysługuje osobom i rodzinom, jeżeli dochód osoby samotnej gospodarującej 
lub dochód dla osoby w rodzinie nie przekracza kryterium określonego w ustawie o 
pomocy społecznej. Na dzień dzisiejszy kryterium przedstawia się następująco. Dla osób 
samotnie gospodarujących kryterium dochodowe wynosi 776, natomiast na osobę w 
rodzinie 600 zł. Program posiłek w szkole i w domu przewiduje podwyższenie tej kwoty o 
200% . Przewiduje także wsparcie dla osób, żebyśmy mogli pomagać, ale również 



odstąpić od zwrotu kosztów związanych, od osób, którym tą pomoc będziemy przyznawać 
w związku z trudną sytuacją życiową. Tak więc również wymagane jest podjęcie uchwały o 
odstąpieniu od zwrotu kosztów. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. Nad tym projektem uchwały dyskutowaliśmy jako członkowie 
połączonych Komisji Rady podczas wspólnego posiedzenia. Podczas tego też 
posiedzenia Komisja podobnie jak w przypadku poprzedniego projektu wydała opinię 
pozytywną, to była Komisja Oświaty i Spraw Społecznych. Także Państwo Radni mieli 
okazję zapytać Panią Kierownik Ośrodka Pomocy o szczegóły dotyczące tego projektu. 
Chyba ,że ktoś z Państwa jeszcze ma jakieś pytania, to proszę bardzo. Nie widzę 
zgłoszeń. W związku z tym proponuję, żebyśmy przeszli do głosowania. Uchwała Nr 
LXVII/548/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 2023 roku w sprawie określenia 
zasad zwrotu wydatków od osób objętych rządowym programem „Posiłek szkole i w 
domu”  na lata 2024-2028 i korzystających z pomocy społecznej w formie posiłku, 
świadczenia pieniężnego na zakup posiłku lub żywności albo świadczenia rzeczowego w 
postaci produktów żywnościowych. Kto z Państwa Radnych jest za podjęciem tej uchwały 
proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał ? 
Okej, dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta.  
 
Punkt  9 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024- 2028, to jest trzecia uchwała. 
Słucham, ale to u w twoim laptopie, ale wtedy w tym momencie,  kiedy nie głosowała 
Radna głos jest nieliczone, natomiast kworum wynika z policzonych głosów, oddanych 
było 13 głosów. Co jest według Pana Radnego problemem,  bo dla mnie głosowanie 
odbyło się jakby zgodnie z procedurami . Natomiast system nie zapisał końcowych 
wyników. Proponuje przerwę, żebyśmy to wyjaśnili i ewentualnie, jeżeli będzie taka 
potrzeba to wrócimy do tego głosowania. Ogłaszam 5 minut przerwy. Szanowni Państwo 
wznawiamy obrady. Po wyjaśnieniu głosowania z punktu 7 zostało przeprowadzone 
prawidłowo.  
Punkt  9 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego 
uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym 
programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. To jest trzecia uchwała z tej 
grupy uchwał dotyczących posiłków w szkole i w domu. I jeszcze raz proszę o zabranie 
głosu Panią Elżbietę Zwierzyk. 
 
Inspektor OSP Elżbieta Zwierzyk: 
 
Uchwała w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania 
z pomocy społecznej przez osoby  objęte rządowym programem „Posiłek w szkole i w 
domu” na lata 2024-2028. Program rządowy ustanowiony uchwałą numer 149 Rady 
Ministrów z dnia 23 sierpnia 2023 roku w sprawie wieloletniego programu „Posiłek w 
szkole i w domu” na lata 2024-2028 przewiduje udzielenie wsparcia w zakresie odżywiania 
osobom spełniającym kryterium dochodowe w wysokości 200% kryterium, o którym mowa 
w ustawie o pomocy społecznej. Wysokość kryterium dochodowego już mówiłam 
wcześniej, dla osoby samotnie gospodarującej wynosi 776 zł, na osobę w rodzinie 600 zł. 
W związku powyższym podwyższenie kryterium dochodowego pomoże wesprzeć osoby i 
rodziny w potrzebach żywieniowych. 



 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo za przedstawienie trzeciego projektu uchwały z grupy projektów 
dotyczących posiłku w szkole i w domu.  Szanowni Państwo otwieram dyskusję.  Czy ktoś 
z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę zgłoszeń. Chciałem poinformować, 
że i ten projekt uchwały Komisja Oświaty i Spraw Społecznych zaopiniowała poczytywanie 
podczas posiedzenia połączonych Komisji Rady Miejskiej w Krobi. Nie widzę zgłoszeń. 
Zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania Uchwała Nr LXVII/549/2023 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 2023 roku w sprawie podwyższenia kryterium 
dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte 
rządowym programem „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2024-2028. Proszę o 
podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej 
uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała 
została podjęta. Przechodzimy do punktu kolejnego. 
 
Punkt 10 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad 
sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty należności pieniężnych 
mających charakter cywilnoprawny przypadających Gminie Krobia lub jej jednostkom 
podległym, nie stanowiących pomocy publicznej oraz wskazania organu do tego 
uprawnionego. I w tym wypadku proszę o zabranie głosu Pana Skarbnika Damiana 
Walczaka. 
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
 
Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Państwo Radni. Projekt uchwały dotyczy 
stosowania ulg w zakresie opłat  nie podatkowych, do których nie stosuje się ordynacji 
podatkowej.  Burmistrz może udzielić ulgi w spłacie, istnieje jednak potrzeba regulowania 
zagadnień związanych z tym faktem, na podstawie odrębnej uchwały. Kompetencje do 
tego ma organ stanowiący . Natomiast ulg udziela Burmistrz Krobi jako organ uprawniony 
do stosowania odpowiednich ulg w tym zakresie. Należy też dodać,  że poprzednio 
podjęta uchwała zawierała zapisy dotyczące pomocy publicznej na podstawie przepisów, 
które tracą swoją moc z końcem  tego roku. W związku z tym, że Rozporządzenie Komisji 
Europejskiej obowiązywało do roku 2023, czy będzie obowiązywało do końca tego roku. 
Na ten moment nie znamy jeszcze kiedy Komisja Europejska podejmie nowe 
Rozporządzenie regulujące udzielenie pomocy de minimis. Obecnie trwają pracę 
związane z tym nowym dokumentem, z tym nowym aktem prawnym. Dlatego proponujemy  
Państwu podjęcie przedmiotowej uchwały, która to uchwała od 1 stycznia 2024 roku 
pozwoli na uregulowanie spraw ulg dla pozostałych osób, których pomoc publiczna nie 
dotyczy. Dziękuję bardzo.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję Bardzo Panie Skarbniku. Otwieram dyskusje. Czy ktoś z Państwa Radnych 
chciał zadać pytanie dotyczące projektu? Nie widzę zgłoszeń. Chciałem poinformować 
tylko, że Komisja budżetu obradująca nad projektem uchwały wydała opinię pozytywną na 
temat tego dokumentu. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr  LXVII/550/2023 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia  23 listopada 2023 roku w sprawie określenia szczegółowych 
zasad sposobu i trybu umarzania, odraczania lub rozkładania na raty spłaty należności 
pieniężnych mający charakter cywilnoprawny przypadających gminie Krobia lub jej 



jednostkom  podległym, nie stanowiących pomocy publicznej oraz wskazania organu do 
tego uprawnionego. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, 
którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 
14 głosami „za” uchwała została podjęta. 
 
Punkt 11 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 
dt przyjmowanej jako podstawę obliczenia podatku rolnego. Proszę o zabranie głosu Pana 
Skarbnika w celu przedstawienia projektu uchwały. 
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
 
Szanowni Państwo.  Obniża się kwotę 89,63 zł za jedną decytonę do kwoty 82,80 zł za 1 
decytonę średnią cenę skupu żyta za 11 kwartałów poprzedzających kwartał 
poprzedzający rok podatkowy 2024, ogłoszoną w Komunikacie Prezesa GUS-u z dnia 19 
października 2023 roku, a przyjmowaną jako podstawa do obliczenia podatku rolnego. 
Proszę Państwa na podstawie tej średniej ceny skupu żyta za okres 11 kwartałów 
odnotowalibyśmy wzrost o 21,04%, w stosunku do oceny skupu żyta a za rok podatkowy 
2023 rok. Bez podejmowania tej uchwały pozostałaby wówczas stawka maksymalna, która 
była obciążeniem dla producentów rolnych, dla rolników i innych osób, które płacą podatek 
rolny. W związku z tym proszę Państwa Burmistrz Krobi proponuje obniżyć średnią cenę 
skupu żyta przyjmowaną jako podstawa do obliczenia podatku rolnego z kwoty 89,63 gr do 
kwoty 82,80 zł. Chciałbym też dodać, że w związku z tym, że taki projekt uchwały został 
Państwu przedstawiony, został on również przesłany celem zaopiniowania do Wielkopolski 
Izby Rolniczej  i z upoważnienia prezesa Przewodniczącego Rady Powiatowej 
Wielkopolski Izby Rolniczej w Gostyniu Pan Maciej Maciejewski wydał ocenę pozytywną z 
uzasadnieniem, że w ocenie Wielkopolski Izby Rolniczej wzmiankowy zamiar obniżenia 
wyżej wymienionej stawki odpowiada aktualnym potrzebom uwzględniając sytuację 
ekonomiczną producentów rolnych na terenie gminy. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję Panie Skarbniku. Otwieram dyskusję na temat projektu. Kto z Państwa Radnych 
chce zabrać głos? Nie widzę. Informuję Państwa, że Komisja Budżetu wydała opinię 
pozytywną na temat projektu uchwały. Także ten projekt uchwały był dyskutowany z 
Państwem Radnym na połączonych Komisjach Rady. Przechodzimy do głosowania w 
takim razie. Uchwała Nr LXVII/551/2023 Rady Miejskiej Krobi z dnia 23 listopada 2023 
roku w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta za 1 dt przyjmowanej  jako podstawa 
obliczania podatku rolnego. Proszę o podniesienie ręki i naciśnięcie przycisku tych z 
Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał 
?Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 14 głosami za uchwała została podjęta. Przechodzimy 
do kolejnego punktu porządku obrad. 
 
Punkt 12 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości. I ponownie proszę o zabranie głosu Pana Skarbnika. 
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
 
Proszę Państwa. W Komunikacie Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego z 14 lipca 
bieżącego roku, opublikowano ten komunikat z Monitorze Polskim pozycja 713 w sprawie 
wskaźnika cen towarów i usług konsumpcyjnych w pierwszym I 2023 roku. Ogłoszono że 



wskaźnik cen i towarów konsumpcyjnych w I półroczu tego roku w stosunku do I półrocza 
roku poprzedniego wzrósł o 15%. Minister  Finansów wydając obwieszczenie w sprawie 
górnych granic stawek kwotowych podatków i opłat lokalnych na rok 2004 postąpił 
analogicznie i również te stawki podniósł o 15%. Ustalając jednak obowiązujące na terenie 
gminy Krobia stawki z tytułu podatku od nieruchomości na 2024 rok stawki dla 
poszczególnych przedmiotów opodatkowania proponuje się podwyższyć o 11,8% w 
stosunku do stawek, które obowiązują w roku bieżącym. Dziękuję bardzo. 
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję Szanowni Państwo nad projektem uchwały. Chciałem 
poinformować, że Komisja Budżetu również wydała opinię pozytywną na temat tego 
projektu uchwały. Także Państwo Radni wspólnie dyskutowaliśmy w obecności Pana 
Skarbnika, Pana Burmistrza na połączonych Komisjach na temat tego projektu uchwały. 
Czy ktoś jeszcze z Państwa Radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie? Nie widzę 
zgłoszeń. W związku z tym zamykam punkt 12 i przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr 
LXVII/552/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 2023 roku w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał ? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta.  Przechodzimy do 
punktu kolejnego.  
 
Punktu 13 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości środków 
transportowych. I ponownie proszę o zabranie głosu Pana Skarbnika. 
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
Szanowni Państwo w zakresie podatku od środków transportowych również sugerujemy 
się, można by się sugerować Komunikatem Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego, 
bo również te przepisy wskazują, że w stosunku do tych stawek Minister Finansów 
ogłaszając obwieszczenie w sprawie górnych stawek kwotowych podatku i opłat lokalnych 
również podnosi te górne stawki w takim samym zakresie w jakim wynika to z Komunikatu 
Prezesa GUS-u, czyli te stawki zostały również podniesione o 15% , stawki oczywiście w 
obwieszczeniu. Natomiast biorąc pod uwagę sytuację związaną z podatkiem od 
nieruchomości i podatki em rolnym w tej sytuacji również Burmistrz proponuje skorygować 
stawki , które obowiązują w 2023 roku o wskaźnik 11,8%,  czy o 111,8%, czyli podnieść 
stawki w stosunku do tego roku 11,8%, analogicznie jak w przypadku poszczególnych 
przedmiotów opodatkowania w podatku od nieruchomości i w podatku rolnym. Dziękuję 
bardzo.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję Pani e Skarbniku za przedstawienie projektu uchwały. Szanowni Państwo nad 
projektem także w tym wypadku obradowała Komisja Budżetu, która wydała opinię 
pozytywną. Czy ktoś z Państwa Radnych dodatkowo chciałby jeszcze zabrać głos w 
przedmiocie projektu uchwały? Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję. 
Przechodzimy do głosowania.  Uchwała Nr LXVII/553/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 
23 listopada 2023 roku w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy 



są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał ? Stwierdzam, że 14 
głosami „za” uchwała została podjęta. 
Punkt 14 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr LIV/458/2022 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia na lata 2023-2031. I w tym punkcie proszę o zabranie głosu ponownie Pana 
Skarbnika .  
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Szanowni Państwo. Dokonuje się zmiany 
załącznika nr 1 w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2023-2031 w wyniku między 
innymi zmiany w planie dochodów i wydatków na rok 2023 oraz aktualizacji kwot na rok 
2024. Dokonujemy tutaj aktualizacji zgodnie z przedstawionym Państwem projektem 
uchwały budżetowej już na przyszły rok i oczywiście WPF na lata 2024-2031.  Zgodnie z 
tymi zmianami w budżecie na  rok 2024 i w kolumnie dotyczącym roku 2024 dochody 
ogółem zwiększa się o 355.926,53  zł. Odpowiednio koryguje się dochody bieżące i 
dochody majątkowe i wydatki ogółem również zwiększa się o kwotę 355. 926,53 zł, z 
podziałem na bieżące i majątkowe. Wynik budżetu nie ulega zmianie. Dokonuje się 
również korekt w zakresie przedsięwzięć. Proszę Państwa do tego projektu uchwały 
proponujemy autopoprawkę. Zgodnie z tą autopoprawką zmienia się treść objaśnień 
przyjętych wartości. Zmienia się również treść uzasadnienia, które Państwu przed chwilą 
czytałem. Mianowicie w projekcie uchwały, który jest Państwu przedstawiony na dzień 23 
lipca załącznik nr 1 i numer 2 nowe brzmienie. Załącznik nr 1 wynika w zakresie tej zmiany 
ze zmian w uchwale budżetowej , gdzie zmieniamy kwotę dochodów i wydatków ogółem, 
dochodów i wydatków  bieżących, oraz dochodów z tytułu środków w formie dotacji, 
również  wynagrodzeń i pochodnych. Zmieniamy również w zakresie załącznika nr 2 
środki na dwa przedsięwzięcia dotyczą oświetlenia ulicznego w mieście Krobia. Pierwsze 
przedsięwzięcie dotyczy ulic  Klonowa, Dębowa, Lipowa, Akacjowa oraz Powstańców 
Wielkopolskich w Krobi.  Drugie przedsięwzięcie budowa oświetlenia osiedla w obrębie 
ulic Norwida, Szymborskiej ,Tuwima, Fredry. W  pierwszej sytuacji zmniejszamy limit na 
rok 2023 o 7.500. W sytuacji drugiego przedsięwzięcia zmniejszamy o 9.000 zł. 
Zmniejszamy również łączne nakłady oraz limit zobowiązań. Tak jak powiedziałem 
zmienia się również treść uzasadnienia, które Państwu przeczytałem, które jest 
dostosowane do kwot wynikających ze zmian w uchwale budżetowej wraz z 
autopoprawką. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo Panie Skarbniku. Otwieram dyskusję nad projektem uchwały i nad auto 
poprawką . Czy ktoś z Państwa Radnych chciał zabrać głos? Nie widzę. Chciałem tylko 
poinformować, że Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną na temat projektu uchwały.  
W związku z tym czekają nas w tym punkcie dwa głosowania. Pierwsze nad 
autopoprawką, drugie nad projektem uchwały już po zmianie. Kto z Państwa Radnych jest 
za przyjęciem autopoprawki do uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LIV/458/2022 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Krobia na lata 2023-2031.  Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku. Kto 
jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że autopoprawka został przyjęta 14 głosami 
„za”.  I teraz przechodzimy do drugiego głosowania. Uchwała Nr LXVII/554/2023 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 2023 roku w sprawie zmiany Uchwały Nr 
LIV/458/2022 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 19 grudnia 2022 roku w sprawie Wieloletniej 



Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2023-2031. Proszę o podniesienie ręki 
naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał?  Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta. 
Punkt  15 porządku obrad to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej Gminy Krobia na rok 2023. I ponownie o zabranie głosu proszę Pana 
Skarbnika. 
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak : 
 
Proszę Państwa w zakresie odchodów dokonujemy korekt w działach 700 zwiększenie z 
tytułu wyższych dochodów ze sprzedaży mienia, w dziale 750 zwiększenie dotacji na 
zadania zlecone projekt Wyszehradzki, w dziale 756 korekta dochodu z podatku od 
środków transportowych, odsetek od nieterminowych wpłat,  to jest zwiększenie, ale 
również zmniejszenie w zakresie podatku od czynności cywilno-prawnych,  czy za zajęcia 
poza drogowego, opłaty adiacenckiej, opłat za koncesję. W dziale 758 zwiększamy środki 
z tytułu odsetek od lokat. W dziale 801 dokonujemy korekt zwiększających z tytułu 
rozliczeń z lat ubiegłych.  W dziale 852 z tytułu opłat za pobyt w DPS-ach dokonujemy 
zwiększenia. Zwiększamy również środki na Fundusz Pomocy na wyżywienie i 
świadczenia rodzinne oraz dokonujemy korekty dotacji na zadania własne i zlecone. W 
dziale 855 korekta dotacji na zadania zlecone w zakresie rodziny. Dział 853 zwiększamy 
dotacje,  środki właściwie nie dotacje na dodatki gazowe. Również dokonujemy 
zwiększenia z różnych opłat. W dziale 900 zwiększmy dochody na podstawie analizy 
wykonania budżetu za 10 miesięcy, w tym darowizny, odszkodowania, kary i grzywny, 
program czyste powietrze, zwiększenie ze sprzedaży złomu, zmniejszenie środków z 
dotacji na azbest  w związku z odliczeniem podatku VAT.  W dziale 921 z kolei 
zwiększamy środki z tytuł wyższych dochodów z wynajmu świetlic. Przenosimy na rok 
2024 dochody, które są zaplanowane właśnie w budżecie na rok 2024 z dotacji w ramach 
Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich, świetlice Gogolewo i Sułkowice. Z kolei jeśli 
chodzi o załącznik nr 2, czyli wydatki, w dziale 600 dokonujemy przeniesienia wydatków 
bieżących w ramach dróg gminnych.  Dokonujemy w dziale 750 zwiększenia wydatków na 
wynagrodzenia osobowe w zakresie zadań zleconych z dotacji.  Zwiększamy środki na 
wykonanie szafy do biura w urzędzie oraz na zadanie Dostępna Przestrzeń Publiczna. 
Zwiększamy również środki na zakup kalendarzy. Dokonujemy zmiany klasyfikacji 
budżetowej w ramach Centrum Usług Wspólnych poprzez zabezpieczenie środków 
miedzy innymi na opłaty z tytułu trwałego zarządu.  W dziale 758 zmniejszamy rezerwy na 
zadania oświatowe o kwotę 70.170, a te środki  przeznaczamy na zwiększenie wydatków 
w dziale 801, między innymi na opłaty za energię i gaz w jednostkach oświatowych, na 
usługi, na nagrodę jubileuszową.  Dokonujemy również zmniejszenia na dotacjach 
podmiotowych przedszkolnych, to jest oczywiście zmiana jeśli chodzi o tą dodatkową 
nagrodę jubileuszową w jednostce. W dziale 851 dokonujemy zmiany klasyfikacji 
budżetowej w ramach zadań z zakresu profilaktyki . W dziale 852 dokonujemy zmiany w 
ramach wydatków bieżących w MGOPS, zwiększenia i zmniejszenia środków z dotacji na 
zadania zlecone i zadania własne. Dokonujemy również zwiększenia środków w ramach 
funduszu pomocy Ukrainie . W dziale 853 zwiększamy środki na dodatki gazowe, to są z 
tych środków, które otrzymujemy po stronie dochodowej. Zmniejszamy również wydatki 
bieżące związane z utrzymaniem infrastruktury dostępu do internetu dla osób zagrożonych 
wykluczeniem cyfrowym. W dziale 855 dokonujemy szeregu zmian związanych z pismami 
w zakresie dotacji na zadania własne i zlecone. W dziale 900 zwiększamy środki na 
dotacje dla Gminy Rawicz, bezdomne zwierzęta. Zwiększamy również środki na zakup 
iluminacji świątecznej, inwestycja, o której rozmawialiśmy podczas ostatniego wspólnych 



komisji . W dziale 921 zwiększamy środki na dotacje dla Centrum Kultury na bieżące 
utrzymanie.  Zmniejszamy wydatki na opłatach za gaz i prąd w świetlicach. Zwiększmy 
środki  na usługach i zakupach w budynkach świetlicowych, chodzi tutaj o montaż 
klimatyzatora w Gogolewie. Dokonujemy również zwiększenia na zagospodarowanie 
terenu przy świetlicy wiejskiej w miejscowości Chwałkowo. Nie macie Państwo tutaj tego 
na opisie, ale to jest również zmiana, która jest przedmiotem załącznika nr 2. I w dziale 
926 zmniejszamy dotacje ze w ramach konkursu dla organizacji pozarządowych, a 
zmniejszenie dotacji jest związane z brakiem ofert w ramach otwartego konkursu ofert na 
zadanie unihokej. Zwiększenie dochodów i wydatków jest w tej samej kwocie tj. 
355.926,53 zł, wskutek czego nie ulega zmianie deficyt budżetowy, a kolejne załączniki od 
3 do 7 są konsekwencją zmian w zakresie dochodów i wydatków. I tutaj proszę Państwa 
mamy autopoprawkę, która została Państwu przedstawiona.  Krótko uzasadnienia do tej 
autopoprawki. W dziale 750 zwiększamy środki na Fundusz Pomocy na zadania zlecone, 
wykonywanie zdjęć oraz obsługa numerów PESEL.  Dział 750 również dotyczy Funduszu 
Pomocy, ale tym razem zadań własnych, zadań oświatowych i kwota 19.005 zł. Po stronie 
wydatkowej w dziale 600 zabezpieczamy dodatkową kwotę 1.500 zł na pomoc rzeczową 
dla Powiatu Gostyńskiego. Ta uchwała, która jest Państwu dzisiaj zaproponowana do 
uzupełnienia porządku obrad i wprowadzona dotyczy właśnie tej zmiany. Pomocy 
rzeczowa będzie dotyczyła bieżącego utrzymania dróg powiatowych, a stricto  
opracowania projektu stałej organizacji ruchu. Dokonujemy również zwiększenia środków 
na zadanie inwestycyjne na dokumentację ścieżki pieszo-rowerowej przy ulicy 
Poznańskiej w Krobi o kwotę 15.000 zł, mamy tutaj zwiększenie zakresu prac. W dziale 
700 zwiększamy środki w ramach Funduszu Pomocy na zadania zlecone, wykonywanie 
zdjęć oraz obsługa PESEL. Zwiększamy również środki z Funduszu Pomocy na zadania 
oświatowe, na obsługę tych zadań w zakresie wydatków Centrum Usług Wspólnych. W 
dziale 801 środki z Funduszu Pomocy dotyczą trzech jednostek, Przedszkola 
Samorządowego w Krobi, szkoły w Pudliszkach oraz przede wszystkim największej 
kwocie w Szkole Podstawowej w Krobi. Dokonujemy również przeniesienie środków w 
Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Pudliszkach na wypłatę nagrody jubileuszowej w 
związku z uzupełnieniem wysługi lat. W wydziale 900 zmniejszamy środki na wydatkach 
związanych z inwestycjami w zakresie oświetlenia ulicznego. Zmniejszamy środki na 
paragrafie 4260, czyli opłaty za energię, gaz, wodę. Razem zmniejszenie wynosi 86.500 
zł.  W dziale 926 dokonujemy zwiększenia na wykonanie dodatkowego zabiegu na boisku 
w Krobi, jeżeli chodzi o drenaż części płyty boiska, kwota 50 000 zł. Konsekwencją zmian 
w zakresie dochodów i wydatków są zmiany w zakresie załącznika inwestycyjnego, 
załączników zleconych oraz załącznika nr 7 przedstawiającego dochody i wydatki w 
ramach Funduszu Pomocy. Dziękuję.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję Panu Skarbnikowi. Otwieram dyskusję nad autopoprawką i projektem uchwały. 
Nie widzę z Państwa strony żadnych zgłoszeń. Chciałem poinformować, że Komisja 
Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Zamykam dyskusję. W takim razie 
przechodzimy do głosowania, w tym wypadku też mamy dwa głosowania przed sobą.  
Najpierw autopoprawka do uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia 
na rok 2023. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za 
podjęciem tej autopoprawki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam,  że 
autopoprawkę przyjęto 14 głosami „za”. I głosowanie nad uchwałą nam pozostało. 
Uchwała Nr LXVII/555/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 2023 roku w 
sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2023. Proszę o podniesienie 



ręki naciśnięcie przycisku tych  z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał ? Stwierdzam, że 14 głosami „za” uchwała została podjęta. 
Przechodzimy do następnego punktu. 
Punkt 16 rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w Krobi 
przy ulicy Franciszka Rejka, Powstańców Wielkopolskich, Nowej  i Miejsko Góreckiej.                 
I zabranie głosu proszę Pana Naczelnika Marcina Krzyżostaniaka. 
 
Naczelnik WydziaBu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów przystępuje 
się do opracowania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek 
położonych w Krobi przy ul Franciszka Rejka, Powstańców Wielkopolskich,  Nowej i 
Miejsko-Góreckiej. Planem obejmujemy obszar części działek położonych przy 
przedmiotowych ulicach. Szczegółowe zakresy przedstawiają załączniki nr 1, 2 i 3. 
Dopuszczamy też częściowe uchwalanie planu dla poszczególnych obszarów. Podjęcie 
uchwały pozwoli nam na rozpoczęcie procedury planistycznej, która po przeprowadzeniu 
wszystkich wymaganych opinii , uzgodnień,  konsultacji społecznych powinna zakończyć 
się przedstawieniem Państwu projektu uchwały o zatwierdzenie planu.  W miejscowym 
planie zagospodarowania przestrzennego planujemy wyznaczyć tereny pod budownictwo 
mieszkaniowe, mieszkaniowo-usługowe, co jest też zgodne ze studium uwarunkowań i 
kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Krobia.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo Panie Naczelniku za przestawienie projektu uchwały.  Chciałem 
poinformować, że nad projektem obradowali Państwo Radni podczas połączonych 
Komisji.  Także Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną. Czy ktoś z 
Państwa Radnych mimo to chciałby zabrać dzisiaj głos? Nie widzę zgłoszeń. W związku z 
tym zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr LXVII/ 556/2023 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 23 listopada 2023 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek położonych w Krobi 
przy ulicy Franciszka Rejka, Powstańców Wielkopolskich, Nowej i Miejsko-Góreckiej. 
Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem 
tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 13 głosami „za” uchwała 
została podjęta. Jedna osoba nie brała udziału w głosowaniu, to jest Pan Radny Gembiak. 
Podstawą braku udziału w głosowaniu jest artykuł 25a ustawy o samorządzie gminnym, 
który mówi „radny nie może brać udziału w głosowaniu w radzie, ani w komisji jeżeli 
dotyczy ono jego interesu prawnego”.  Dlatego Pan Radny nie wziął udziału w głosowaniu. 
Stwierdzam, że 13 głosami „za” uchwała została podjęta. 
 
Punktu 17 rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej 
Powiatowi Gostyńskiemu. I w tym punkcie proszę o zabranie głosu ponownie Pana 
Marcina Krzyżostaniaka. 
 
Naczelnik WydziaBu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Przedstawimy projekt uchwały dotyczący 
udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi Gostyńskiemu w kwocie do 1.500 zł na 
opracowaniu projektu stałej organizacji ruchu. Wynika to z faktu, iż przy drodze powiatowej 
nr 4803P w miejscowości Krobia i Potarzyca planujemy wykonać przystanki dla autobusów 



szkolnych.  w związku z tym musimy opracować projekt organizacji ruchu, który następnie 
zostanie przekazany do Powiatu Gostyńskiego. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. W dniu dzisiejszym odbyła się posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju 
Gminy, która wydała opinię pozytywną na temat projektu uchwały. Otwieram dyskusję Czy 
ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym zamykam 
dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr LXVII/557/2023 Rady Miejskiej w 
Krobi z dnia 23 listopada 2023 roku w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Powiatowi 
Gostyńskiemu. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są 
za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał?  Stwierdzam, że 14 
głosami „za” uchwała została podjęta. Przechodzimy do punktu następnego. 
 
Punkt 18 informacja o naliczonych jednorazowych opłatach z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w związku z uchwaleniem, bądź zmianą miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego w roku 2022.  I o przedstawienie informacji proszę 
Pana Naczelnika Marcin Krzyżostaniaka. 
 
Naczelnik WydziaBu Inwestycji i Gospodarki Przestrzennej Marcin Krzyżostaniak: 
 
Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Zgodnie z artykułem 37 ustęp 8 Ustawy z 27 marca 
2003 roku w planowaniu i zagospodarowaniem przestrzennym informujemy, iż w roku 
2022 wydane zostały 4 decyzje w sprawie naliczenia jednorazowej opłaty z tytułu wzrostu 
nieruchomości związanej z uchwalaniem, bądź zmianą miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego na łączną kwotę 69.592,05 zł. Decyzje zostały wydane 
na podstawie artykułu 37 ustęp 6 przedmiotowej ustawy. Jednocześnie informujemy, iż na 
podstawie artykułu 36 wyżej wymienionej ustawy z tytułu obniżenia wartości 
nieruchomości wskutek uchwalenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego nie został złożony żaden wniosek o wyliczenie i wypłatę odszkodowania. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję Panu Naczelnikowi .Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jakiś dodatkowych 
informacji dotyczących informacji , którą przedstawił Pan  Naczelnik? Nie widzę zgłoszeń. 
W związku z tym zamykam ten punkt. Przechodzimy do punktu kolejnego. 
 
Punkt 19 wolne wnioski. Czy ktoś z Państwa Radnych w pierwszej kolejności chciałby 
zabrać głos? Nie widzę. Czy ktoś z Państwa z sali chciały zabrać głos? Proszę bardzo 
Pani Barbara Gryczka. 
 
Naczelnik OSP Krobia Pani Barbara Gryczka : 
 
Szanowni Państwo Radni. Szanowni Państwo. Korzystając z okazji, że powoli zbliża się 
już koniec roku kalendarzowego, czyli czas podsumowań i podziękowań chciałam w 
swoim imieniu, ale także w imieniu Zarządu Ochotniczej Straży Pożarnej w Krobi oraz 
wszystkich druhen i druhów z Ochotniczej Straży Pożarnej podziękować Państwu Radnym 
i Panu Burmistrzowi, wszystkim pracownikom Urzędu za dotychczasową pomoc, wsparcie 
i życzliwość  w działaniach podejmowanych przez naszą jednostkę. Chodzi mi głównie o 
możliwość pozyskania przez naszą jednostkę, wymienienia już wysłużonego samochodu 



transportowego Volkswagen T5 na nowy samochód,  który będzie nam służył do realizacji 
różnych naszych działań, nie tylko tych związanych z uczestniczeniem w różnego rodzaju 
zebraniach, czy spotkaniach tak jak powszechnie się uważa, ale też możliwości daje nam 
taki środek transportu, daje nam możliwość rozszerzenia działalności z młodzieżą w 
ramach naszych młodzieżowych drużyn pożarniczych, gdyż dzięki temu możemy brać 
udział w różnych spotkaniach, wymianach, szkoleniach, w kursach czy też w integracji z 
innymi młodzieżowymi drużynami pożarniczymi, nie tylko na terenie powiatu gostyńskiego, 
ale też i powiatu rawickiego, co daje nam możliwość  wymiany doświadczeń, nauczenia 
się czegoś nowego i potem przenoszenia tego na nasz grunt naszej jednostki. Biorąc też 
pod uwagę trudności z jakimi się borykamy, jeśli chodzi o kierowców, szczególnie w czasie 
tygodnia pracy, gdy tych kierowców nie ma, a czasami dochodzi do zdarzeń, gdzie 
niekoniecznie jest potrzebny wyjazd dużego samochodu i użycie sprzętu takiego 
specjalistycznego, ale wystarczy na przykład wyjazd samochodu takiego mniejszego, 
gdzie wiadomo więcej jest osób, które mogą nim kierować i udzielenie pomocy 
mieszkańcom, jak na przykład pomocy zespołowi medycznemu, tego typu działania i to 
pozwoli nam być bardziej mobilnymi i rozwijać naszą działalność w szerszym zakresie. 
Właśnie chciałam podziękować jeszcze raz za tą możliwość i też chciałam poinformować, 
że druh Mikołaj na zewnątrz  podjechał samochodem, także zapraszam, można zobaczyć 
jak wygląda teraz ten znany Państwo pewnie samochód, po małym liftingu. Dziękuję 
bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
 
Dziękuję bardzo. Proponuję, żeby po sesji  podejść tam proszę Państwa. Dziękujemy Pani 
Basiu z naszej strony,  ze strony Rady, czy myślę Pana Burmistrza, bo też w jego imieniu 
zabieram głos. Nam zależy na tym, żeby jako strażacy też byliście wyposażeni w sprzęt. 
To nie tylko auta, bo wiemy także dobrze, że staramy się pomagać Straży Pożarnej w 
każdy inny możliwy sposób, dlatego też zależy nam na tym, żebyśmy my, mieszkańcy 
gminy Krobia czuli się bezpiecznie, dlatego te podziękowania też płynąć powinny w waszą 
stronę, że z tego sprzętu też korzystacie, abyście w przyszłości też jak najmniej korzystali, 
bo to będzie też dla nas ważne. Wiemy też o tym, że jeszcze następny samochód wejdzie 
w podział, bo grupa projektowa przygotowuje meleksa strażackiego. Tutaj Pan Adam 
Sarbinowski akurat ze swoją grupą w ramach projektu Równać Szanse, też pod okiem 
jednostki w Krobi przygotowuje nowy wóz, więc myślę, że też będzie okazja żeby go w 
najbliższym czasie zobaczyć. Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze chce zabrać głos? Nie 
widzę. W związku z tym zamykam punkt 19 wolne głosy i wnioski. Przechodzimy do 
punktu ostatniego. 
 
Punkt 20 zakończenie. Dziękuję wszystkim osobom, które przygotowały dzisiejszą sesję, 
Państwu Radnym za podjęte uchwały, osobom, które recenzowały uchwały za sprawne 
przeprowadzenie tych recenzji.  Zamykam LXVII sesję Rady Miejskiej. Dziękuję. 


